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PROTOKÓŁ Nr  XL/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 25 maja 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 10 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     5 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                  900 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Władysław Czerwiński 
2. Rafał Fogiel 
3. Sebastian Gaik 
4. Grzegorz Królik 
5. Ireneusz Kuczyński 
6. Jan Ratajczyk 
7. Adam Stobiecki 
8. Mirosław Włóka 
9. Konstanty Ruciński 
10. Sławomir Szczur 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1.  Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Michał Gaczkowski 
4. Włodzimierz Warmus 
5. Paweł Wąs 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Czesław Pacan 
3. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
4. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
5. Inspektor Urzędu Miejskiego                                        Włodzimierz Kapiec 
6. Dyrektor Samorządowego Żłobka                                 Anita Kaliszewska – Kuder 
7. Dyrektor BOJO                                                              Michał Kieszkowski   
8. Radca Prawny                                                                Radosław Pastuszko 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XL sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 10 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
 
Zmiany do porządku obrad wniósł Burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski.                               
Wnioskował o wprowadzenie do porządku projektów uchwał w sprawie: 
 
a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność i współwłasność   
Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu nieruchomości, 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność i współwłasność 
Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu nieruchomości, 

c) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji                           
w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów ponadnormatywnych służb 
patrolowych wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego i terenów przyległych do linii 
brzegowej w 2017 r., 

d) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Zalesicach, 

e) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Witowie, 
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f) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kłudzicach, 

g) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kałku, 

h) wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Barkowicach, 

i) wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Łęcznie. 

 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad o wprowadzenie 
projektów uchwał w sprawie:  
 
 
a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność i współwłasność   
Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu nieruchomości                            
(działka nr 275), 

 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                             10 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność i współwłasność 
Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu nieruchomości, 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                      10 
przeciwnych       0 
wstrzymujących 0 
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c) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w 
Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów ponadnormatywnych służb 
patrolowych wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego i terenów przyległych do linii 
brzegowej w 2017 r., 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                          10 
przeciwnych          0 
wstrzymujących    0 
 

d) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Zalesicach, 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                       10 
przeciwnych       0 
wstrzymujących 0 
 

e) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Witowie, 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                          10 
przeciwnych          0 
wstrzymujących    0 
 

f) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kłudzicach, 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                          10 
przeciwnych          0 
wstrzymujących    0 
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g) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kałku, 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
 
za                         10 
przeciwnych          0 
wstrzymujących    0 
 

 

h) wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Barkowicach, 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
 
za                       10 
przeciwnych       0 
wstrzymujących 0 
 

 

i) wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Łęcznie. 

 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
za                          10 
przeciwnych          0 
wstrzymujących    0 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
\ 

 
 
 
 



6 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Przygłowie. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/145/2012 Rady Miejskiej  
 w Sulejowie z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie tygodniowego obowiązkowego  
 wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki  
 określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu  
 Gminy Sulejów dla oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w szkołach         
 podstawowych, szkół podstawowych oraz niepublicznych przedszkoli prowadzonych  
 na terenie Gminy Sulejów przez inne niż Gmina Sulejów osoby prawne lub fizyczne oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem 
Opoczyńskim i Gminą Mniszków w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Budowa  
i przebudowa dróg powiatowych i gminnych, zapewniających połączenie terenów 
inwestycyjnych  i przemysłowych w Gminach Sulejów i Mniszków z drogą krajową nr 12”. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 
wymiany źródeł ciepła na obszarze Gminy Sulejów na lata 2017-2018. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sulejowie  
Nr XXXIII/248/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia opłaty, opłaty 
dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego bądź 
całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym                    
w Sulejowie. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/306/2017 Rady Miejskiej  
w Sulejowie z dnia 30 marca 2017 roku w  sprawie   sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2017-2025. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 
12.Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 
własność i współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu 
nieruchomości, 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 
własność i współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu 
nieruchomości, 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów 
ponadnormatywnych służb patrolowych wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego                    
i terenów przyległych do linii brzegowej w 2017 r., 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Zalesicach, 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej  w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Witowie, 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach, 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kałku, 
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Barkowicach, 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej                    
w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Łęcznie. 
21. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
22. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
23. Zakończenie obrad. 
 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

P u n k t 3 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Przygłowie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO Pan Michał Kieszkowski.  

Radny 
Władysław Czerwiński 
 Zapytał jaki jest wynik przeprowadzanej ankiety dotyczącej zmiany adresu Szkoły  
        Podstawowej w Przygłowie na Szkoła Podstawowa we Włodzimierzowie.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Poinformował, że ankieta wypadła korzystnie jeżeli chodzi o nadanie imienia Szkole      
         Podstawowej w Przygłowie. 
         W tej ankiecie wzięło udział tylko 10% mieszkańców. Ostateczne zdanie w tej sprawie  
         mają radni.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/323/2017 w sprawie nadania imienia 
Szkole Podstawowej w Przygłowie. 

Punkt 4 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/145/2012 Rady Miejskiej 
w Sulejowie z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO Pan Michał Kieszkowski.  

 
Radny 
Władysław Czerwiński 

 Z materiałów wynika, że wprowadzamy dodatkowo doradztwo zawodowe.  
           Czy jest to wymóg ustawowy.  
 
 
Dyrektor BOJO 
Michał Kieszkowski 
         Zgodnie z przepisami musimy wprowadzić 30 godzin zajęć lekcyjnych – doradztwo  
         zawodowe.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/324/2017 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XVI/145/2012 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących                             
w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin. 
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Punkt 5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu  
 Gminy Sulejów dla oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w szkołach         
 podstawowych, szkół podstawowych oraz niepublicznych przedszkoli prowadzonych  
 na terenie Gminy Sulejów przez inne niż Gmina Sulejów osoby prawne lub fizyczne 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO Pan Michał Kieszkowski.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/324/2017 w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Sulejów dla oddziałów przedszkolnych 
zorganizowanych w szkołach podstawowych, szkół podstawowych oraz niepublicznych 
przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Sulejów przez inne niż Gmina Sulejów 
osoby prawne lub fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania                        
i wykorzystywania. 
 
 
 

 
Punkt 6 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem 
Opoczyńskim i Gminą Mniszków w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Budowa  
i przebudowa dróg powiatowych i gminnych, zapewniających połączenie terenów 

inwestycyjnych  i przemysłowych w Gminach Sulejów i Mniszków z drogą krajową                           
nr 12”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski. 
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Radny 
Władysław Czerwiński 
 Prosił o udzielenie dodatkowych informacji: 
               - ile będzie wynosił koszt budowy tej drogi,  
               - przebieg tej drogi, 
               - długość tej drogi, 
               - jak ta droga będzie służyła naszym mieszkańcom.  
 

 
Radny 
Grzegorz Królik 
         Zgłosił wniosek formalny o przesuniecie projektu uchwały w sprawie 

      przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem Opoczyńskim i Gminą     
      Mniszków w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Budowa i przebudowa dróg     
      powiatowych i gminnych, zapewniających połączenie terenów inwestycyjnych                                            
      i przemysłowych w Gminach Sulejów i Mniszków z drogą krajową nr 12” do punku 20  
      porządku obrad.  
 

  
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 
 
Projekt uchwały został przeniesiony do punktu 20 porządku obrad.  
 
 
 

Punkt 6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na 
dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na obszarze Gminy Sulejów na lata 2017-2018. 

 
Radny 
Sławomir Szczur 
 Zgłosił wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad  z uwagi 
       na brak wyczerpujących materiałów.   
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.                    
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji.  

 
 

Punkt 7 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sulejowie  
Nr XXXIII/248/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia opłaty, opłaty 

dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego bądź 
całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Samorządowym w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Żłobka Samorządowego Pani Anita Kaliszewska – 
Kuder.  

 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
             Poinformował, że inne gminy ustalają opłatę % od najniższego wynagrodzenia i nie  
             trzeba podejmować tak często uchwał.  

 
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
            Zapytał, kto będzie finansował wydatki żłobka. 
 
 
Dyrektor 
Anita Kaliszewska - Kuder  
           Poinformowała, że Urząd Miejski pozyskał środki zewnętrzne w wysokości  
           160.000 zł i dlatego obniżamy opłatę.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
           Zapytał przez jaki okres będziemy otrzymywać środki zewnętrzne na prowadzenie  
           Żłobka Samorządowego. 
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Dyrektor 
Anita Kaliszewska - Kuder  
          Poinformowała że: 
          I projekt  obowiązuje do końca sierpnia 2017 r., 
         II projekt obowiązuje do końca 2017 roku.  
         W 2018 r. będziemy także występować o pozyskanie środków zewnętrznych.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/326/2017 w sprawie zmiany uchwały 
Rady Miejskiej w Sulejowie Nr XXXIII/248/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie 
ustalenia opłaty, opłaty dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 
częściowego bądź całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka                                      
w Żłobku Samorządowym w Sulejowie. 

 
Punkt 8 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/306/2017 Rady Miejskiej  

w Sulejowie z dnia 30 marca 2017 roku w  sprawie   sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/327/2017 w sprawie zmiany uchwały 
Rady Miejskiej w Sulejowie Nr XXXIII/248/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie 
ustalenia opłaty, opłaty dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 
częściowego bądź całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka                                      
w Żłobku Samorządowym w Sulejowie. 

 
Punkt 9 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025 r. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan.  

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/328/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025 r. 
 
 
 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.  
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan.  

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/329/2017 w sprawie zmian                             
w budżecie gminy na 2017 r.  
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 
własność i współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy                                              

w nabyciu nieruchomości,  

 
Radny Gaik Sebastian opuścił obrady sesji.  

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

za                            9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL /330/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność i współwłasność Gminy Sulejów oraz 
udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu nieruchomości,  
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Punkt 12 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność i współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy                                              
w nabyciu nieruchomości,  

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

za                            9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/331/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność i współwłasność Gminy Sulejów oraz 
udzielenia pierwszeństwa najemcy w nabyciu nieruchomości,  

 

Punkt 13 
 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów 
ponadnormatywnych służb patrolowych wykonywanych na terenie Zalewu 

Sulejowskiego i terenów przyległych do linii brzegowej w 2017 r., 

 
 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

za                            9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/332/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie 
Trybunalskim na dofinansowanie kosztów ponadnormatywnych służb patrolowych 
wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego i terenów przyległych do linii 
brzegowej w 2017 r., 

 
Punkt 14 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Zalesicach, 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
    

                       

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

za                            9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/333/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                             
w Zalesicach, 
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Punkt 15 

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Witowie, 

 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 
Obrady sesji opuścił radny Rafał Fogiel.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
    

                       

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

za                             8 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/334/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                            
w Witowie, 

 

Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach, 

 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

za                             8 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/335/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                            
w Kłudzicach, 

 

Punkt 17 
 
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kałku, 

 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
  

                      

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

za                             8 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/336/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                              
w Kałku, 
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Punkt 18 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Barkowicach, 

 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
  

                     

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

za                             7 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/337/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                                 
w Barkowicach, 

 

Punkt 19 
 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażeniaq zgody na udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 

strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Łęcznie. 

 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

za                             8 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XL/338/2017 w sprawie wyrażenie zgody 
na udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                            
w Łęcznie. 

 

Punkt 20 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem 
Opoczyńskim i Gminą Mniszków w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Budowa  
i przebudowa dróg powiatowych i gminnych, zapewniających połączenie terenów 

inwestycyjnych  i przemysłowych w Gminach Sulejów i Mniszków z drogą krajową                        
nr 12”. 

 
Na obrady sesji przybył Dyrektor Dróg Powiatowych w Opocznie Pan Andrzej Reszel.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Zapytał: 
         - ile Gmina Sulejów, a ile Gmina Mniszków mają przeznaczyć terenu pod tą 
           drogę, 
        - jakie koszty poniesie Gmina Sulejów, a jakie Gmina Mniszków, 
        - czy Pan Stępień będzie współfinansował budowę tej drogi. 
 
 
Dyrektor  
Andrzej Reszel 
       Wyjaśnił, że przedmiotowa droga to odcinek 2,3 km. Potrzebna powierzchnia gruntów 
       to ok. 3 ha. Rozkład tej drogi to połowa na terenie Gminy Sulejów i połowa na terenie  
       Gminy Mniszków – po 1,5 km. Należy dokonać wykupu gruntów.  
       Koszt wyniesie około 200.000 zł. dla dwóch gmin.  
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Radny 
Władysław Czerwiński 
           Prosił o podanie przebiegu tej drogi, szerokości drogi, jezdni.  
 
Dyrektor  
Andrzej Reszel 
        Poinformował że: 
        - droga będzie miała 6 m, 
        - pas drogowy będzie wynosił 15 m. 
       W/g wstępnych założeń każda z gmin przekaże od 1 – 1, 3 km gruntu. 
       Pan Stępień będzie współfinansował przygotowanie dokumentacji.  
 
      Koszt budowy drogi - odcinka 2,3 km plus włączenie do drogi krajowej, przepust 
      wyniesie  około 5 – 6 milionów zł.  
      Przebudowa drogi powiatowej wyniesie ok. 3 milionów zł.  
      Przebudowa drogi powiatowej wyniesie ok. 1 miliona zł.  
     
         
Na obrady sesji wrócił radny Rafał Fogiel.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Uważa, że finansowanie budowy tej drogi powinno być proporcjonalne do odcinka drogi  
        przebiegającej przez nasz teren.  
        Jeżeli Gmina Mniszków ma ¾ tej drogi na swoim terenie to niech płaci ¾ kosztów  
        budowy tej drogi. Chodzi o sprawiedliwy podział kosztów.  
        Nie mamy też żadnej gwarancji że Pan Stępień nie będzie nadal jeździł przez                                 
        ul. Klasztorną. 
         
Dyrektor  
Andrzej Reszel 

          Wyjaśnił, że odbyło się spotkanie na którym ustalono, że gminy będą płaciły po 50% na  
          etapie sporządzania dokumentacji.  
         W momencie budowy tej drogi każda z gmin będzie ponosiła koszty za swój 
         odcinek.  
          

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

     Zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie  
     przystąpienia Gminy Sulejów do partnerstwa z Powiatem Opoczyńskim i Gminą Mniszków                         
     w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Budowa i przebudowa dróg powiatowych                                
     i gminnych, zapewniających połączenie terenów inwestycyjnych  i przemysłowych                             
    w Gminach Sulejów i Mniszków z drogą krajową  ponieważ radni posiadają zbyt mało  
    informacji w tym temacie.                       
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

za                             7 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        2 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad.  
 

 
Punkt 21  

Interpelacje radnych. 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
 

Punkt 22 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
     Podziękował za ustawienie przystanków autobusowych przy ul. Wschodniej w Sulejowie. 

 
Radny 
Jan Ratajczyk  
          Wnioskował o namalowanie przejścia dla pieszych w miejscowości Witów Kolonia koło  
          Kościoła na drodze gminnej.  
 

Punkt 23 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XL sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 25 maja 2017 r.                              
o godzinie 1445.                       
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